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OR.IV.0022.1.23.2024 

PROTOKÓŁ NR 6/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w dniu 18 czerwca 2024 r. 

Starostwo Powiatowe w Raciborzu 

Plac Okrzei 4, 47 – 400 Racibórz 

 

Obecni na posiedzeniu Zarządu Powiatu Raciborskiego, według listy obecności, 

stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta Grzegorz Swoboda. Przewodniczący posiedzenia 

stwierdził, na podstawie listy obecności, wymagane quorum Zarządu Powiatu Raciborskiego 

do podejmowania uchwał. Starosta poinformował o nieobecności Członka Zarządu Rity 

Serafin. Jednocześnie przekazał, że na posiedzenie została zaproszona Dyrektor Domu 

Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu Małgorzata Krawczyńska.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 08.00, odbyło się w budynku A, na I piętrze,  

w sali Zarządu. 

Starosta zaproponował, aby oddawanie głosu sygnalizowane było poprzez 

podniesienie ręki. Przed każdym głosowaniem będzie zadawał pytanie kto jest za danym 

rozstrzygnięciem, przykładowo zaakceptowaniem/podjęciem uchwały, itp. 

W dalszej kolejności Starosta wniósł o rozszerzenie porządku posiedzenia o: 

1) kartę informacyjną Referatu Inwestycji i Remontów dot. postępowania 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji nr OR.VII.272.9.2024               

pn. „Odrestaurowanie auli Zespołu Szkół Ekonomicznych w Raciborzu”, 

2) wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Raciborskiego                  

VII kadencji z posiedzenia w dniu 17 czerwca 2024 r.,  

3) skargę na bezczynność organu dotującego w postępowaniu w sprawie udzielenia 

dotacji oświatowej dla szkoły niepublicznej na rok kalendarzowy 2021, 

4) korespondencję zastępcy dyrektora Zamku Piastowskiego w Raciborzu w sprawie 

możliwości wynajęcia powierzchni. 

 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem porządku posiedzenia? 
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Po zmianach, Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 

0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących – przyjął szczegółowy porządek posiedzenia,  

który stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ww. materiały dodatkowe zostaną omówione stosownie w pkt 6 i 9 protokołu. 

Starosta wyznaczył Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu  

do zreferowania poszczególnych punktów porządku posiedzenia, zgodnie z podziałem 

kompetencji w zakresie nadzoru i koordynacji spraw prowadzonych w komórkach 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Raciborzu i jednostkach organizacyjnych Powiatu 

Raciborskiego. 

 

TEMATYKA  POSIEDZENIA: 

 

1. Przyjęcie Protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w dniu 11 czerwca 2024 r. 

2. Projekty uchwał Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

3. Karta informacyjna Referatu Edukacji dot. podjęcia uchwały w sprawie odwołania Pani 

Agnieszki Busuleanu - Jaksik ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury                

w Raciborzu w związku ze złożeniem rezygnacji przez dyrektora. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie  odwołania Pani Agnieszki 

Busuleanu - Jaksik ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu 

przy ul. Stalmacha 12. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Materiały dodatkowe – cz. I. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu – referuje 

Dyrektor Małgorzata Krawczyńska. 

8. Karta informacyjna Referatu Spraw Społecznych dot. realizacji programu Ministerstwa 

Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024 – referuje Dyrektor Małgorzata Krawczyńska. 

9. Materiały dodatkowe – cz. II. 

 

Starosta poinformował, że kolejne planowane posiedzenie odbędzie się w tut. Starostwie  

25 czerwca 2024 r. o godz. 08.00. 
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Ad. 1 

 

Starosta zapytał, kto jest za przyjęciem Protokołu Nr 5/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 11 czerwca 2024 r. bez odczytywania, który był do wglądu  

w Wydziale Organizacyjnym? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – przyjął Protokół Nr 5/2024 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w dniu 11 czerwca 2024 r., po zgłoszeniu autopoprawek na str. 12 i 21. 

 

Ad. 2 

 

W tym miejscu Starosta zaproponował, aby ze względu na to, iż Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej „Złota Jesień” została zaproszona na późniejszą godzinę, przejść do omawiania 

kolejnych punktów posiedzenia, a do spraw związanych z DPS-em powrócić w dalszej               

jego części. 

Obecni na posiedzeniu wyrazili aprobatę dla propozycji Starosty. 

 

Wobec powyższego Starosta poprosił Skarbnika Powiatu Romana Nowaka o omówienie 

projektów uchwał Zarządu w zakresie spraw finansowych. 

 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 827190. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Powiatu Raciborskiego na 2024 rok wraz ze zgłoszonymi przez Skarbnika Powiatu 

autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu 

Raciborskiego na 2024 rok wraz z autopoprawkami zgłoszonymi w trakcie posiedzenia. 

Po zmianach, uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona  

jest w Wydziale Organizacyjnym. 
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Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany planów finansowych Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek 

organizacyjnych Powiatu Raciborskiego na 2024 rok. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 827191. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,                

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie zmiany planów finansowych 

Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek organizacyjnych Powiatu Raciborskiego 

na 2024 rok. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

zmiany planu finansowego środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok.  

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 827192. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany planu finansowego 

środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,               

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie w sprawie zmiany planu finansowego 

środków pochodzących z Funduszu Pomocy na 2024 rok. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Starosta omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie wysokości cen                   

i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń                      

i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami zgłoszonymi 

podczas posiedzenia. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 827019. 
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Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie              

z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,  

0 głosów wstrzymujących – pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie wysokości 

cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń                

i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami zgłoszonymi 

podczas posiedzenia. 

 

Starosta przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego 

wysokości cen i opłat za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie  

z urządzeń i obiektów na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami 

zgłoszonymi podczas posiedzenia. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 827021. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

projektu uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego wysokości cen i opłat                      

za usługi o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów                

na Zamku Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,             

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego dotyczącego wysokości cen i opłat za usługi                    

o charakterze użyteczności publicznej oraz za korzystanie z urządzeń i obiektów na Zamku 

Piastowskim w Raciborzu wraz z autopoprawkami zgłoszonymi podczas posiedzenia. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Raciborskiego w sprawie powołania stałej komisji przetargowej do przeprowadzania 

przetargów oraz rokowań na zbycie, oddanie w najem oraz oddanie w dzierżawę 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Raciborskiego. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 823402. 
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Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie powołania stałej komisji 

przetargowej do przeprowadzania przetargów oraz rokowań na zbycie, oddanie w najem oraz 

oddanie w dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Powiatu Raciborskiego? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,             

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie powołania stałej komisji przetargowej 

do przeprowadzania przetargów oraz rokowań na zbycie, oddanie w najem oraz oddanie                  

w dzierżawę nieruchomości stanowiących własność Powiatu Raciborskiego. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Wicestarosta Ewa Lewandowska omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego  

w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Raciborskiego. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 826611. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,             

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie ustanowienia służebności przesyłu                

na nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Raciborskiego. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Ad. 3 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił kartę informacyjną Referatu Edukacji                       

dot. podjęcia uchwały w sprawie odwołania Pani Agnieszki Busuleanu - Jaksik ze stanowiska 

dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu w związku ze złożeniem rezygnacji 

przez dyrektora. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem             

UID 825901. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. kartą informacyjną i przyjął rezygnację 

Pani Agnieszki Busuleanu - Jaksik z pełnienia funkcji dyrektora Młodzieżowego Domu 

Kultury w Raciborzu. 
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Ad. 4 

 

Mając na uwadze powyższe Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Raciborskiego w sprawie odwołania Pani Agnieszki Busuleanu - Jaksik             

ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu przy ul. Stalmacha 12. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                  

UID 826611. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie odwołania Pani Agnieszki 

Busuleanu – Jaksik ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu 

przy ul. Stalmacha 12? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,             

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie odwołania Pani Agnieszki Busuleanu 

– Jaksik ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu                        

przy ul. Stalmacha 12. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Ad. 5 

 

Skarbnik Powiatu omówił kartę informacyjną Wydziału Finansowego dot. przedstawienia 

zmian w planach finansowych Starostwa Powiatowego oraz jednostek podległych                             

na 2024 rok. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 827092. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się ze zmianą planu finansowego Starostwa 

Powiatowego w Raciborzu na 2024 r. 

 

Członek Zarządu Powiatu Raciborskiego Marek Kurpis zaprezentował kartę informacyjną 

Wydziału Komunikacji i Transportu dot. projektu statutu związku powiatowo-gminnego 

tworzonego w celu organizacji transportu publicznego na obszarze Powiatu Raciborskiego. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 826798. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. kartą informacyjną, a następnie: 
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1) zaakceptował harmonogram działań mających na celu utworzenie związku powiatowo-

gminnego oraz projekt statutu wraz z autopoprawką w nazwie związku z „Raciborska 

Komunikacja Autobusowa” na „Powiatowa Komunikacja Autobusowa”, 

2) wyraził zgodę na przekazanie harmonogramu oraz projektu statutu do akceptacji 

gminom wraz z propozycją utworzenia związku. 

 

Starosta ponownie przedstawił kartę informacyjną Referatu Inwestycji i Remontów w sprawie  

postępowania prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji nr OR.VII.272.7.2024 

dot. zadania pn. „Budowa i modernizacja infrastruktury sportowej wraz                                           

z zagospodarowaniem terenu w II Liceum Ogólnokształcącym im. Adama Mickiewicza                

w Raciborzu” - wykonanie dokumentacji projektowej oraz robót budowlanych (w systemie 

„zaprojektuj i wybuduj”), wstępnie omówionej na posiedzeniu w dniu 11 czerwca 2024 r. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 826104. 

 

Starosta poprosił Skarbnika Powiatu o przedstawienie wyników analizy wydatków                          

i dochodów budżetowych pod kątem możliwości zwiększenia środków finansowych                      

na realizację ww. zadania. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego, po zapoznaniu się z informacją Skarbnika na ww. temat,  

wyraził zgodę na zwiększenie środków finansowych na sfinansowanie zadania do kwoty                   

9 376 502,01 zł. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk omówiła kartę informacyjną Referatu Administracyjnego 

dot. zakupu energii elektrycznej – rozeznanie rynku oraz możliwych rozwiązań w zakresie 

grupowego zakupu energii elektrycznej na 2025 r. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 827299. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego po zapoznaniu się z ww. kartą informacyjną polecił 

Kierownikowi Referatu Administracyjnego: 

1) zwrócić się do Energia Optimum Sp. z o.o. o aktualną na dziś ofertę przystąpienia                 

do grupy zakupowej wraz z aktualną ceną oraz przekazanie informacji na temat stawek 

uzyskanych przez grupy zakupowe organizowane przez Energia Optimum Sp. z o.o.                      

w ostatnich postępowaniach, 
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2) zorganizować spotkania z przedstawicielem spółki w sprawie ewentualnego 

przystąpienia przez Powiat Raciborski do grupy zakupowej w celu wyłonienia dostawcy 

energii elektrycznej dla Starostwa Powiatowego w Raciborzu oraz jednostek Powiatu 

Raciborskiego na lata 2024-2025 lub dłuższy okres zaoferowany w trybie prowadzonego 

postępowania, 

3) poinformować przedstawicieli spółki Voltra S.A. o ewentualnym zamiarze zakończenia 

współpracy oraz przygotować się do formalnego rozwiązania umowy na dostawę energii                 

z RESPECT ENERGY SA, szczególnie jeśli chodzi o dochowanie terminu wypowiedzenia 

umowy. 

 

Starosta przedstawił kartę informacyjną Referatu Administracyjnego dot. wyrażenia zgody  

na złożenie wniosku o udzielenie grantu w konkursie „Cyberbezpieczny Samorząd” – 

uzupełnienie. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 826941. 

 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. kartą informacyjną i przyjął                              

do wiadomości wyjaśnienia Skarbnika Powiatu. 

Ponadto Zarząd polecił Kierownikowi Referatu Administracyjnego wystąpić do Dyrektora 

Krajowej Informacji Skarbowej z wnioskiem o wydanie indywidualnej interpretacji                        

w zakresie możliwości odliczenia podatku VAT od wydatków na realizację projektu 

zwiększenia cyberbezpieczeństwa. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis omówił kartę informacyjną Referatu Spraw Społecznych               

dot. ustanowienia strefy płatnego parkowania na terenie Szpitala Rejonowego                                    

im. dr. Józefa Rostka w Raciborzu. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 826607. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się wstępnie z ww. kartą informacyjną i postanowił, 

iż powróci do tematu na kolejnym posiedzeniu. 

 

Starosta przedstawił kartę informacyjną Referatu Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

dot. pomocy obywatelom Ukrainy, o których mowa w art. 1 ust. 1 ustawy z dnia 12 marca 

2022 r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
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państwa oraz niektórych innych ustaw, przebywającym w obiektach zbiorowego 

zakwaterowania w powiecie raciborskim. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 827054. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego po zapoznaniu się z ww. kartą informacyjną, mając na uwadze 

nowelizację ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym                      

na terytorium tego państwa oraz niektórych innych ustaw i zmiany, które wejdą w życie                 

z dniem 1 lipca br., polecił Kierownikowi Referatu Bezpieczeństwa i Zarządzania 

Kryzysowego przygotować nowe umowy w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy 

polegającej na zapewnieniu zakwaterowania i całodziennego wyżywienia zbiorowego                     

z obiektami spełniającymi warunki ustawowe oraz rozwiązać umowy z obiektami, które                  

z dniem 1 lipca br. zaprzestają działalności. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk przedstawiła: 

1)  zawiadomienie o posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Raciborskiego, które odbyło się w dniu 17 czerwca 2024 r. o godz. 16.00 w Starostwie 

Powiatowym w Raciborzu, 

2) informację o terminach posiedzeń komisji stałych Rady Powiatu Raciborskiego                  

VII kadencji, zaplanowanych na czerwiec 2024 r. 

Ww. informacje znajdują się w systemie informatycznym Mdok pod numerami                            

UID: 826673 i 827155. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. informacjami. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk przedstawiła wnioskiem radnych Powiatu Raciborskiego 

zrzeszonych w klubach „Razem dla ziemi raciborskiej” oraz „Koalicja 15 października”               

dot. funkcjonowania Młodzieżowego Domu Kultury w Raciborzu. 

Ww. wniosek znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                            

UID 827312. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. wnioskiem i polecił Kierownikowi 

Referatu Edukacji dokonać jego analizy oraz przygotować propozycję odpowiedzi na jedno                

z kolejnych posiedzeń. 

 

Ad. 6 
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W tym miejscu Starosta rozpoczął omawianie materiałów dodatkowych. 

 

Starosta omówił kartę informacyjną Referatu Inwestycji i Remontów dot. postępowania 

prowadzonego w trybie podstawowym bez negocjacji nr OR.VII.272.9.2024                                 

pn. „Odrestaurowanie auli Zespołu Szkół Ekonomicznych w Raciborzu”. 

Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 827587. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. kartą informacyjna i wyraził zgodę                  

na zwiększenie środków finansowych na sfinansowanie zamówienia publicznego                               

nr OR.VII.272.9.2024 dot. zadania pn. „Odrestaurowanie auli Zespołu Szkół Ekonomicznych 

w Raciborzu” do kwoty 407 054,42 zł. 

 

Sekretarz Powiatu Beata Bańczyk przedstawiła wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu Raciborskiego VII kadencji z posiedzenia w dniu 17 czerwca 2024 r. 

Ww. wniosek znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                            

UID 827655. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się z ww. wnioskiem. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis udzielił informacji w temacie skargi na bezczynność organu 

dotującego, tj. Powiatu Raciborskiego, w postępowaniu w sprawie udzielenia dotacji 

oświatowej dla szkoły niepublicznej na rok kalendarzowy 2021, złożonej do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Gliwicach za pośrednictwem Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

Ww. skarga znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                            

UID 827440. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego zapoznał się wstępnie z przedmiotową skargą i przekazał               

do realizacji. 

 

Starosta przedstawił korespondencję zastępcy dyrektora Zamku Piastowskiego w Raciborzu 

w sprawie możliwości wynajęcia powierzchni. 

Ww. korespondencja znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                            

UID 827502. 

Obecni na posiedzeniu zgodzili się z propozycją Starosty, aby w celu szczegółowego 

omówienia tematu na posiedzenie zaprosić zastępcę dyrektora Zamku Grzegorza 

Wawocznego. 
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Wobec powyższego o godz. 8.45 Starosta telefonicznie zaprosił Pana Grzegorza 

Wawocznego na posiedzenie Zarządu i ogłosił 10 minutową przerwę w obradach, informując 

jednocześnie, iż w pierwszej kolejności omówione zostaną sprawy dotyczące Domu Pomocy 

Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu. 

 

Ad. 7 

 

O godz. 8.55 wznowiono posiedzenie.  

 

Starosta w imieniu obecnych na posiedzeniu przywitał Dyrektor Domu Pomocy Społecznej 

„Złota Jesień” w Raciborzu Małgorzatę Krawczyńską. 

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu Raciborskiego 

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej                           

„Złota Jesień” w Raciborzu i poprosił Dyrektor DPS-u o omówienie tematu. 

Ww. projekt uchwały znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem                            

UID 822396. 

Dyrektor DPS-u omówiła propozycję zmian do regulaminu jednostki, a następnie udzieliła 

odpowiedzi na pytania Członków Zarządu. 

Po wyczerpaniu tematu Starosta poddał projekt pod głosowanie. 

Starosta zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu? 

Zarząd Powiatu Raciborskiego w obecności 4 Członków – 4 głosami za, 0 głosów przeciw,               

0 głosów wstrzymujących – podjął uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu. 

Uchwała znajduje się w teczce nr OR.IV.0025.1.2024, która prowadzona jest w Wydziale 

Organizacyjnym. 

 

Ad. 8  

 

Członek Zarządu Marek Kurpis przedstawił kartę informacyjną Referatu Spraw Społecznych 

dot. realizacji programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024. 
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Ww. karta informacyjna znajduje się w systemie informatycznym Mdok pod numerem              

UID 827096. 

Dyrektor DPS-u omówiła zasady realizacji zadania, zwracając szczególną uwagę na sposób 

jego finansowania. Poinformowała, iż stawka godzinowa zagwarantowana zapisami 

programu, w przeliczeniu na dobę, nie pokrywa kosztów realizacji programu tj. kosztów 

wynagrodzenia opiekuna wraz z kosztami pracodawcy, przy sprawowaniu opieki dla jednej 

osoby oraz, że stawka godzinowa za sprawowanie w tym samym czasie opieki nad drugą                  

i kolejną osobą z jednej rodziny wynosi 50% stawki wyjściowej. 

W związku z powyższym Dyrektor zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem                          

o dofinansowanie realizacji programu w 2024 r. kwotą 5 200,00 zł. 

Zarząd Powiatu Raciborskiego po zapoznaniu się z kartą informacyjną dot. realizacji 

programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. „Opieka wytchnieniowa”                      

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024 oraz wyjaśnieniami Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej „Złota Jesień” w Raciborzu Małgorzaty Krawczyńskiej wyraził zgodę                   

na dofinansowanie realizacji programu w 2024 r. wnioskowaną kwotą z budżetu Referatu 

Spraw Społecznych. 

Jednocześnie Zarząd polecił Dyrektorowi wystąpić do Wojewody Śląskiego o wyrażenie 

zgody na wydłużenie terminu dokonania przesunięcia środków finansowych pomiędzy 

różnymi pozycjami kosztów. 

 

W tym miejscu Dyrektor DPS-u opuściła posiedzenie, a do obecnych na posiedzeniu dołączył 

Pan Grzegorz Wawoczny. 

 

Ad. 9 

 

Zarząd zapoznał się wstępnie z korespondencją dotyczącą działalności gastronomicznej oraz 

obsługi pokoi gościnnych na Zamku, a następnie poprosił Zastępcę Dyrektora Zamku 

Piastowskiego o przedstawienie tematu. 

Pan Grzegorz Wawoczny omówił przedstawioną korespondencję, wskazując jednocześnie,                            

iż koniecznym jest jak najszybsze opracowanie procedur umożliwiających wynajem 

powierzchni zamkowych, co pozwoliłoby na generowanie przychodów z tego tytułu. 

Zarząd wyraził wstępną aprobatę dla proponowanych działań mających na celu jak najszybsze 

uruchomienie usługi gastronomicznej w obiekcie.  
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W związku z powyższym polecił Kierownikowi Referatu Gospodarki Nieruchomościami               

w konsultacji z obsługą prawną Starostwa Powiatowego w Raciborzu dokonanie analizy 

wszystkich aspektów sprawy i przedstawienie propozycji dalszych kierunków działania. 

 

Po wyczerpaniu ww. tematu Zastępca Dyrektora omówił bieżące sprawy dotyczące 

działalności Zamku, a następnie opuścił posiedzenie. 

 

 

O godz. 9.40 Starosta zakończył posiedzenie Zarządu Powiatu Raciborskiego. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 

w Wydziale Organizacyjnym 

 

Beata Roesler 

 

Prowadzący posiedzenie: 

Starosta 

 

Grzegorz Swoboda 
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Załączniki: 

1. Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 18 czerwca 2024 r. 

2. Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu Raciborskiego w dniu 18 czerwca 2024 r. 


